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Z A P I S N I K  

VI. sjednice Komisije za petanku HBS-a  

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,  

dana 31. svibnja 2023.g. 

 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 19 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Vesna Bošnjak, Marica Dlaka-

Vlajković. 

Dok su ispričali izostanak: Goran Grguričin i Korana Stipaničev, a  Nedjeljko Penić ispričan izostanak 

objektivnim okolnostima zbog putovanja iz Knina. 

Ostali prisutni: Lidija Bulat, predsjednica PK Vodica, Milan Gnjidić predsjednik PK 

Dalmatina, Željko Aras predstavnik i predsjednik PK Šibenika Ivan Lambaša, Vinko Piližota, 

predsjednik PK Krešimir grad i Ramiz – Bobo Mujkanović. 

Za PK „Krčić“ Knin,  predsjednica Zlata Požgain, kao i Nedjeljko Penić, je  opravdala izostanak 

objektivnim okolnostima, kao i do sada, te su predsjednicu Komisije zamolili da ih predstavlja u svim 

odlukama i radnjama tijekom sastanka, sa kojima su već ranije upoznati od predsjednice. 
 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost, te 

Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara pa sukladno upućenom pozivu predložila slijedeći 

Dnevni red: 

l. Prihvaćanje zapisnika sa V. sjednice Komisije održane 27.03.2023.g.; 

2. Završnica 1. HPL – 2023.g.  

3. Odluke i zaključci IO HBS-a: 

3-1. PPH-e, kandidatura domaćina i organizacija,  kotizacija i dr. 

3-2. Imenovanje Izbornika i ostali zaključci po prijedlogu Komisije za petanku,str.2. 

zapisnika IO); 

4. Prijedlog kandidata klubova radi polaganja za suce; 

5. Razno, 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Prihvaćanje zapisnika sa V. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 27.03.2023.  

Zapisnik s V. sjednice Komisije za petanku održane 27.03.2023.g., prihvaćen je jednoglasno bez 

primjedbe. 

 

Ad.2. Završnica 1. HPL – 2023.g.  

Većinom glasova prihvaćen je stav sukladno propozicijama, da se svečana završnica, dodjela nagrada 

ne odgađa, već da se provede neposredno nakon završene 1.HPL, nakon derbija PK Dalmatino -PK 

Krešimir grad. 

 

Ad.3. Odluke i zaključci IO HBS-a 

3-1. PPH-e, kandidatura domaćina i organizacija,  kotizacija i dr. 
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Po pitanju održavanja PPH-a potvrđeni su predloženi domaćini koji su već istakli svoje kandidature i 

prihvatili organizaciju PPH u pojedinim disciplinama kao klub organizator, što će se proslijediti HBS-

u.  

Iznos kotizacije je ocijenjen kao previsok, iako je to bio prijedlog Komisije ali u iznosu od 5 eura, 

utvrđeni iznos su klubovi većinom ocijenili kao teško prihvatljiv te izrazili svoje nezadovoljstvo, 

smatrajući da će takav iznos biti prepreka odazivu natjecatelja, budući su igrači-seniori ipak većinom 

umirovljenici. 

Međutim po predmetnoj temi nitko nije dao konkretan prijedlog, iako je utvrđeno da žene ne plaćaju 

kotizaciju, a i kod muških natjecanja, seniora 50% iznosa uplaćene kotizacije se vraća klubu 

organizatoru za njegove troškove, što je svakako dobro. 

Zaključak: 

Predsjednica Komisije je kazala da će od HBS zatražiti pomoć u vidu sufinanciranja u 

organizaciji PPH-e za discipline žena, jer su žene oslobođene kotizacije. 

 

3-2. Imenovanje Izbornika i ostali zaključci po prijedlogu Komisije za petanku,str.2. zapisnika IO). 

Prisutni su primili na znanje zaključke i Odluke IO HBS-a, po XIV. Zapisniku  od 17.04.2023., 

sukladno kojem je točka Ad.2. Komisije za petanku, podtočka C, po pitanju nagrada najboljim 

boćarima i boćaricama, Komisija za petanku pozvana da dostavi prijedlog radi izmjene i dopuna 

Pravilnika za izbor najboljih petankaša.  

Također su podržali važnost da petanka reprezentacija odradi svoj prvi međunarodno nastup, a za koji 

plan je zadužen novoimenovani Izbornik uz direktora izbornika, koji se očekuje. 

Zaključak:  

Petanka klubovi u skladu sa uputom IO HBS, trebaju dostaviti do kraja godine, prijedlog radi 

izmjene i dopuna Pravilnika za izbor najboljeg igrača/igračicu. 

 

Ad.4. Prijedlog kandidata klubova radi polaganja za suce 

Evidentan je problem nedostatka sudaca te se opetovano razvila tema koja ni ovaj puta nije rezultirala 

konačnim prijedlogom, osim što je poznat okvirni termin za polaganje novih sudaca, ukoliko ih bude, 

krajem mjeseca srpnja ove godine, te se ova tema odgodila za naredni sastanak Komisije, kao i tema 

određivanja dobne granice sudaca, za koji izmjenu je, IO dao zadatak Sudačkoj komisiji da utvrdi 

novu dobnu granicu sudaca za petanku, sukladno predmetnom Zapisniku IO. 

 

Ad-.5. Razno 

Pod točkom razno nisu iznesene točke. 

Sjednica je završena u 20,20 sati. 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

   Marica Dlaka             Grozdana Juričev Šprljan 


